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Dagsorden 

Referat fra generalforsamling 2023 

Parkinsonforeningen, Sjællands Østkreds  

Søndag, den 5. marts 2023 kl. 11.00  

Aktivitetscentret Solrød Center 85, 2680 Solrød Strand 

 

Dagsorden 

1. Valg af dirigent. Ingrid Dybvad Andersen blev valgt 
 

2. Valg af referent, Else Riis blev valgt 
og stemmetællere, Susan og Marianne blev valgt 
 

3. Kredsformandens mundtlige beretning.  
Kristine gennemgik de forskellige arrangementer, kredsen har afholdt siden sidst, om 
samarbejde med foreningens organisationskonsulent, om klubberne i Køge, Greve/Tune og 
Roskilde og om problemerne der har været med manglende midler i kommunerne til 
vederlagsfri fysioterapi. Kredsens medlemstal er 660.  
Kristine takkede de 6 kommuner i Sjællands Østkreds’ for deres støtte. 
Beretningen blev vedtaget med applaus uden kommentarer eller spørgsmål. 
 

4. Forelæggelse og godkendelse af det reviderede årsregnskab.  
Lilla gennemgik regnskabet 
 
Der kom spørgsmål vedr. tilbagebetaling af uforbrugte midler til kommunerne, hvortil der 
blev svaret, at det drejede sig om mindre beløb til Køge og Stevns. Vedr. 
kassebeholdningen, hvortil der blev svaret, at grunden til, at der er en beholdning af 
kontanter, er, at medlemmerne betaler ved deltagelse i kredsens arrangementer. Og vedr. 
stor stigning i udgiften til kredsbladet, hvortil der blev svaret at et af bladene forrige år var 
på ganske få sider og dermed billigere, og at kredsen har brugt midler på at få trykt en flyer 
til synliggørelse, samt at portoudgifterne er steget 
 
Regnskabet blev godkendt af generalforsamlingen. 

 
5. Bestyrelsens størrelse:  hidtil 7 medlemmer + 2 suppleanter 

Forslag 7 medlemmer + 3 suppleanter 
Kristine præsenterede bestyrelsesmedlemmerne, og orienterede om hvilke forskellige 
opgaver, de hver især har ansvaret for, - samt at et bestyrelsesmedlem af helbredsmæssige 
grunde ønsker at trække sig, men gerne vil fortsætte som suppleant. Derfor foreslår 
bestyrelsen at tilføje en suppleantpost, hvilket er muligt ift. vedtægterne. 

 



6. Valg af bestyrelsesmedlemmer: 
 
Vælges for 2 år: 
Formand Kristine Nielsen genopstiller – Kristine valgt  
Lilla Svendsen genopstiller- Lilla valgt 
Bent J. Nielsen genopstiller - Bent valgt 
Gert Larsen genopstiller ikke – Ole Møller blev foreslået og valgt 
 
Vælges for 1 år: 
Valg af 3 suppleanter: 
Lene Selmann genopstiller – Lene valgt 
Lis Klausen genopstiller – Lis valgt 
Gert Larsen opstiller som 3. suppleant – Gert valgt 
       

7. Valg af revisor  
 

Vælges for 2 år: 
Revisor Henriette Wrietsch genopstiller – Henriette valgt 
 
Vælges for 1 år: 
Revisorsuppleant: Inge Mathiasen genopstiller – Inge valgt 
 

8. Indkomne forslag - ingen 
 

9.  Eventuelt 
 

- Kristine takkede Marianne Haim for hendes mangeårige indsats i bestyrelsen og senest 
i Klub Køge.  

- Landsformand Rene LaCour Sell takkede kredsbestyrelsen for dens arbejde og 
orienterede derefter om landsforeningens arbejde, bl.a. den store indsats for igen at få 
midler fra Folketingets Sundhedsudvalg til rehabiliteringsarbejdet på SANO; det har nu 
resulteret i 10 mio årligt de næste 3 år. Landsformanden orienterede dernæst om en 
Hvidbog, der er på trapperne – den vil kunne downloades på Parkinsonalliancen.dk 
efter præsentationen på Christiansborg om kort tid. 

- Bent opfordrede til at deltage i Parkinson Unity Walk og i DHL-stafetten, hvor 
Parkinsonforeningen deltager med et hold af de medlemmer, der melder sig. 

 
Dirigenten afsluttede generalforsamlingen med en tak for god ro og orden. 

 

Efter generalforsamlingen var der spisning efterfulgt af underholdning med sang og musik 

ved  Jeannet Ulrikkeholm.   

 

 

http://www.jeannetulrikkeholm.dk/

